
            ÅRSMÖTESPROTOKOLL BK FLAMMAN 2019 
 

Datum: tisdagen den 21 maj 2019 
Tid: 18:30-20:30  
Plats: Olympiarummet K4, Fyrishov 
 
Närvarande: 16 medlemmar och 2 tolkar enligt bifogad närvarolista. 
 
§ 1) Mötet öppnas 
Ordförande Carina Bergström hälsade alla hjärtligt välkomna och passade på att tacka för en 
trevlig 50-årsjubileumsfest.  
 
§ 2 och 3) Godkännande av dagordningen och utlysning 
Mötet godkände dagordningen och ansåg att mötet varit behörigt utlyst. 
 
§ 4) Val av ordförande för mötet. 
Sittande ordförande Carina Bergström valdes till mötesordförande. 
 
§ 5) Val av sekreterare för mötet 
Ulrika Sjögren valdes till mötessekreterare. 
 
§ 6) Val av justerare 
Aira Lindkvist och Britt Blomkvist valdes till justerare. 
 
§ 7) Verksamhetsberättelsen 
Mötessekreterare Ulrika Sjögren läste igenom verksamhetsberättelsen. När detta var gjort och 
inga funderingar kom upp lades den till handlingarna.  
 
§ 8) Föredragning av styrelsens balans och resultaträkning 
Kassör Anna-Greta Berlin redogjorde för balans och resultaträkningen. Årets kostnad för 
hallhyra har skjutit i höjden. Dessutom blev resekostnaderna större i och med att A-laget fått 
flera långa resor som till Gotland, Linköping, Söderhamn och Hudiksvall.   
Årets förlust på 5312 kronor balanseras i nästa års budget. Mötesdeltagarna tittade på 
budgetredogörelsen.  
 
§ 9) Revisionsberättelsen 
Kassör Anna-Greta Berlin redogjorde muntligen för revisionsberättelsen och frågade 
mötesdeltagarna om styrelsen kunde beviljas ansvarfrihet för gällande år i enlighet med 
revisor Ann Wahlbergs förslag.  
 
§ 10) Ansvarsfrihet 
Mötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar.  
 
§ 11) Val av styrelse för 2019-2020 
Följande personer valdes till styrelsen för BK Flamman 
 

Nyval av ordförande 1 år: Gunnel Söder 
Anna-Greta Berlin kassör har ett år kvar 
Nyval (fyllnadsval) av sekreterare på 1 år: Ulrika Sjögren 
Omval av ordinarie ledamot på 1 år: Mia Sandberg 
Nyval av ordinarie ledamot på 1 år: Carina Bergström 
Omval av styrelsesuppleant på 1 år: Aira Lindkvist 



 
§ 12) Val av revisor och revisorsuppleant 
Omval av revisor 1 år: Ann Wahlberg 
Nyval av revisorssuppleant 1 år: Eva Kattem 
 
§ 13) Val av valberedning 
Omval av Kristina Wikström 
Nyval av Annsofi Holst båda för 1 år. 
 
§ 14) Val av UK för kommande säsong 
Omval av Mia Sandberg till ordinarie UK för 1 år. 
 
§ 15) Val av diverse sysslor 
Följande personer valdes till dessa göromål för 1 år. 
Festkommitté: Mia Sandberg och Britt Blomkvist 
Insamlare: (presenter/uppvaktningar) Aira Lindkvist 
Tävlings- och träningsansvarig: Camilla Eklund 
Lotteriansvariga: Mia Sandberg och Rose-Marie Lindh 
Samtliga omval. 
Webbansvarig utgår, uppgiften flyttas till sekreteraren.   
 
§ 16) Ekonomi för kommande år 
Anna-Greta Berlin redogjorde från infomöte med hallen om aviserade höjningar av 
avgifterna. Alla delgavs informationen i dokument Info från hallen. En nyhet för kommande 
säsong är att vid spel två personer per bana erbjuds ett rabatterat pris på 250 kr/timme.   
 
Angående träningstiden hade Anna-Greta Berlin två förslag för abonnemang som vi kunde 
välja. a) antingen tre man per bana i 1,5 timme för 525 kr/månad eller b) två man per bana i 
1,5 timme för 660 kr/månad. Lösspel kostar 175 kronor per gång. Beslutades att fortsätta med 
1,5 timmes träningstid men med två spelare per bana.  
 
Resekostnaden föreslås att öka till 500 kr för att minska det budgeterade underskottet för 
resor. 
 
§ 17) Inkomna skrivelser 
Svenska bowlingförbundets information om förslag till serieindelning inför nästa säsong. I 
skrivande stund är det förutom Flamman fem andra lag anmälda i Norra Svealand och de är 
inom en mindre geografi än förra säsongen. Mötet beslutade att fortsätta med  
vårt A-lag i division 1. 
 
Stockholms bowlingförbunds information om Stockholmsligan. Mötet beslutade att 
avanmäla vårt 4-mannalag. Ansvarig för avanmälan är Annsofi Holst.  
 
Camilla Eklund informerade att erbjudande kommit från UBC90 att dela ett 8-mannalag med 
damer från deras förening. Vi får därmed också möjlighet till fler tränarledda träningar på 
tisdagar då UBC90 kan ställa upp med tränare. Mötet beslutade att Flamman delar ett 8-
manna B-lag samt skriver samarbetsavtal med UBC90. Ansvarig är Camilla.  
 
Upplands Bowlingförbunds information om årsmöte den 10 juni klockan 19.00 i Fyrishallen. 
Mötet utsåg Carina Bergström och Gunnel Söder att representera BK Flamman på årsmötet. 
 
 
 
 
 



§ 18) Upptaktsmöte säsongen 2019-2020 
Mötet beslutade att ha mötet den 20 augusti 2019 klockan 18.15 i damernas omklädningsrum 
i Fyrishov. Prisutdelning sker i samband med upptaktsmötet. Första träningstillfälle är 13 
augusti. 
 
§ 19) Övriga frågor 
Diskussioner om att ha samarbetsavtal med fler damer i hallen som bör gynna både Flammans 
spel och dambowlingens vara eller inte vara. Frågan tas upp igen på upptaktsmötet.  
 
Carina Bergström informerade om Ålandsresan den 16-18 augusti och delade ut skriftlig 
information till anmälda deltagare.  
 
§ 20) Avslutning 
Ordförande Carina Bergström avslutade mötet och tackade alla för visat intresse. 
 
 
 
 
 
 
 
Sekreterare    Ordförande 
 
 
……………………………..  ……………………………….. 
Ulrika Sjögren    Carina Bergström 
 
 
 
 
Justerare    Justerare 
 
 
………………………...…   ……………………………….. 
Aira Lindkvist   Britt Blomkvist 


